

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(四月至六月盼為禁食禱告)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第十五章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 12 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

聖迦谷基督徒聚會(東區)購買會所基金 Church Purchase Fund

As of Date: April 18, 2004

上週結餘 Beginning Balance		9,000.00*
本週實收奉獻 Offerings Received This Week		31,205.00
本週結餘 Ending Balance		40,205.00
累積應許奉獻 Accumulated Promised Offerings		317,500.00
總預計奉獻 Total Expected Offerings		357,705.00
奉獻目標 Goal		950,000.00
六月十五日前尚需金額 Amount Needed to Reach Goal Before June 15		592,295.00

*Net of a reserve of \$8,000 for general expenses for May and June.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
 (First Baptist Church of Walnut Valley)
 Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
 Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年四月二十五日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：敬拜 B 組 見證：謝淑鶴 翻譯：殷宗宜

信息：梁家聲 報告：沈保羅

我們又在一起

我們又在一起來讚美主，我們又在一起同心合意；
美好事必定要成就，美好事已顯明，
我們又在一起來讚美主。

應許

主能在曠野開道路，主能在沙漠開江河；
你若有信心像芥菜種子，祂就要為你成就大事。

有時候烏雲暫時遮蔽，救主的慈愛卻不遠離；
祂與你同行保護到底，使雨過天青喜樂滿心。

(副) 主的眼裏沒有難題，祂說有就有命立就立；
只要順服和相信，主必要顯明祂的美意。

讀經：林前 15:3-8

3 我當日所領受又傳給你們的、第一、就是基督照聖經所說、為我們的罪死了、4 而且埋葬了、又照聖經所說、第三天復活了、5 並且顯給磯法看、然後顯給十二使徒看、6 後來一時顯給五百多弟兄看、其中一大半到如今還在、卻也有已經睡了、7 以後顯給雅各看、再顯給眾使徒看、8 末了也顯給我看。

April 25, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Worship Team B; Interpreter: Joy In

Testimony: Grace Lee; Announcer: Paul Shen

We're together again

We're together again, praising the Lord,
We're together again, in one accord.
Something good is going to happen.
Something good is in store.
We're together again, praising the Lord.

Promises

God can make a way in the wilderness, God can make rivers in the desert; If you have faith like a little mustard seed, He will accomplish great things for you.

Sometimes the dark clouds cover for a while, but love of the Lord never departs; He walks with you and protects always, blue sky after rain, joy fills your heart.

Nothing is difficult for God, all things come into being at His Word; Only obey and trust in Him, He will reveal to you His good will.

Scriptures: 1Co 3-8

3 For what I received I passed on to you as of first importance: that Christ died for our sins according to the Scriptures,4 that he was buried, that he was raised on the third day according to the Scriptures, 5 and that he appeared to Peter, and then to the Twelve. 6 After that, he appeared to more than five hundred of the brothers at the same time, most of whom are still living, though some have fallen asleep. 7 Then he appeared to James, then to all the apostles, 8 and last of all he appeared to me also.